
Zápis č. 1/2022-2023 ze zasedání kolegia děkana dne 5. 9. 2022

Přítomni:

děkan: doc. Škop, tajemnice: Ing. Přikrylová, proděkani: prof. Fryšták, doc. Sehnálek (od 10.00
hodin), doc. Radvan, dr. Jurníková

Omluveni: doc. Šilhán, doc. Mrkývka, doc. Koukal, dr. Vyhnánek

5. 9. 2022
Program:

1. Mgr. studium (doc. Mrkývka)
2. Snižování administrativní zátěže vedoucích kateder a garantů (prod. Sehnálek)
3. Různé

1. Mgr. studium (doc. Mrkývka)

Děkan přivítal přítomné na pravidelném zasedání. Poskytl podklady a komentoval body z
kolegia rektora ze dne 30. 8. 2022. Mimo jiné upozornil na důležitá témata, která byla
předmětem diskuse, jako organizace podzimního semestru nebo problematika ubytování
ukrajinských studentů. Zmínil nedávnou informaci o nastavení distanční výuky v důsledku
energetické krize. Děkan informaci označil za nešťastnou a ubezpečil, že vedení univerzity s
touto formou výuky nepočítá, akademický rok 2022/2023 začíná ve standardní podobě 12. 9.
2022 bez jakýchkoli omezení. Děkan citoval zápis z jednání bezpečnostního štábu KV ze dne 1.
9. 2022, který uvádí, že v souvislosti se zvyšováním cen energií je nutné hledat plošné řešení
na národní úrovni.

Proděkanka Jurníková seznámila s počtem ukrajinských studentů na PrF, hovořila o jazykových
kategoriích studentů a k problematice stipendií. Sdělila, že podrobnou zprávu připraví na další
zasedání kolegia. Proděkan Radvan v této souvislosti zmínil i problémy s ubytováním pro
studenty programu Erasmus.

Závěr: Akademický rok 2022/2023 začíná ve standardní podobě 12. 9. 2022 bez jakýchkoli
omezení.

2. Snižování administrativní zátěže vedoucích kateder a garantů (prod. Sehnálek)

Vzhledem k nepřítomnosti proděkana Sehnálka děkan rozhodl o přesunutí projednávání bodu
na další zasedání. Požádal proděkana o poskytnutí podkladu předem.
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Závěr: Druhý bod programu byl přesunut na další zasedání.

3. Různé

3.1. Děkan

3.1.1. Předložil žádost vedoucího Ústavu práva a technologií prof. Polčáka o schválení doc.
Harvánka a dr. Rychlého jako externí spolupracovníky ústavu pro podzimní semestr AR
2022/2023.

Závěr: Kolegium žádost odsouhlasilo.

3.1.2. Předložil žádost vedoucího Katedry obchodního práva doc. Kotáska o schválení Ing.
Holubkoviče jako externího spolupracovníka katedry pro podzimní semestr AR 2022/2023.

Závěr: Kolegium žádost odsouhlasilo.

3.1.3. Předložil žádost vedoucího Katedry finančního práva a národního hospodářství doc.
Mrkývky o schválení Mgr. Forsta jako externího spolupracovníka katedry pro podzimní semestr
AR 2022/2023.

Závěr: Kolegium žádost odsouhlasilo.

3.1.4. Předložil rozvrh slavnostních imatrikulací PrF MU. Akce je naplánována na 22. 9. 2022.
Osobní účast v časových blocích potvrdili děkan, proděkan Radvan a proděkan Fryšták.

3.1.5. Předložil ke schválení Opatření PrF MU „Pověření osob odpovědných za uznávání
výsledků zahraničních studijních a pracovních pobytů studentů PrF MU“. Vzhledem k
nepřítomnosti proděkana Šilhána předpis a změny krátce okomentoval proděkan Radvan.

Závěr: Kolegium návrh odsouhlasilo, doporučilo děkanovi k podpisu.

3.1.6. Otevřel rozpravu týkající se režimu studentů PrF, kteří odjíždí na programy Erasmus.
Zdůraznil členkám a členům kolegia důležitost kampaně za větší podporu vyjíždějícím
studentům a bezproblémové zařazení do výuky po návratu na PrF. Přislíbil problematiku otevřít i
na PVK.

3.1.7. Sdělil, že 19. – 21. září 2022 bude probíhat na PrF interní hodnocení výzkumu a
doktorského studia. Tajemnice s proděkanem Fryštákem společně prodiskutovali plánovaný
harmonogram a předpokládané výdaje. Bude upřesněno.

3.1.8. Děkan uvedl, že na základě dosavadního výsledku šetření z ÚOOÚ nahrávat přednášky
bez souhlasu dotčených osob nadále není možné. Sdělil, že bude e-mailem informovat vedoucí
kateder/ústavů v této věci, tak aby věděli, že k nahrávání přednášek je nutný souhlas všech
přednášejících. Pokud tento nebude, není možné nahrávat. Netýká se streamu přednášek, který
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zůstává dle stanovených pravidel.

3.1.9. Seznámil s pozvánkou vedení Gymnázia Brno, třída Kapitána Jaroše, s žádostí o čestné
místo v předsednictví na oslavách 155. výročí založení dne 1. října 2022.

Závěr: Kolegium ocenilo pozvání a doporučilo účast vedení PrF v předsednictví zmíněné
slavnostní akce.

3.1.10. Požádal členy kolegia o možný zástup v úterý 20. září na odpolední části výjezdního
zasedání rektora od 15.30 do 18 hodin, a to z důvodu přednášky. Večerní části zasedání se již
zúčastní.

Závěr: Případný zástup přislíbil proděkan Fryšták.

3.1.11. Informoval o hledání vhodného termínu zasedání právnických fakult v Telči, které by
proběhlo v průběhu AR 2022/2023. Bude informovat později.

3.2. Proděkan Radvan

Seznámil s žádostí polské společnosti Krakow Film Klaster o podporu při natáčení filmu z
právnického prostředí. Zdůraznil, že podpora je bez finančních závazků.

Závěr: Kolegium doporučilo chystanému projektu vyjádřit podporu.

3.3. Proděkan Fryšták

3.3.1. Informoval, že ve středu 10. srpna 2022 proběhla v Ústavu státu a práva AV ČR
plánovaná schůzka s doc. P. Baldrianem, předsedou GA ČR. Pan předseda přizval i budoucí
místopředsedkyni doc. Hřebíčkovou, která nastoupí do funkce v listopadu t. r. a bude již
navrhovat předsednictvu nové obsazení panelů. Sdělil, že na schůzce došlo k předání dopisu a
společná diskuse se zaměřila na stávající situaci a návrhy na její zlepšení. Proděkan sdělil, že
další jednání bylo domluveno na podzim t. r. Jednání proděkan označil za velmi přínosné.

3.3.2. Podal krátkou zprávu týkající se společného jednání na FI MU, kterého se účastnil s dr.
Charvátem. Strany diskutovaly ve věci možné účasti OP JAK.

3.3.3. Seznámil s kladnou odezvou na proběhlou přednášku policie ČR a avizoval přípravu
podobných aktivit pro studenty na podzim t. r.

3.3.4. Požádal proděkana Radvana o vytvoření webového odkazu pro přehled uzavřených
smluv – memorand o vzájemné spolupráci.

Závěr: Proděkan Radvan přislíbil kontrolu smluv a zajištění přehledné správy na webu.
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3.4. Tajemnice fakulty

Informovala o přípravách k uzavření smluv s knihkupectvím Dobrovský a zajištění prodeje
učebnic po zrušení knihkupectví na PrF. Prodej knih bude probíhat v provozovně na Joštově
ulici a také přes e-shop. Po uzavření smlouvy předá pokyn k prezentaci a rozšíření zprávy na
fakultním webu.

3.5. Proděkan Sehnálek

3.5.1. Avizoval schůzku se zástupkyní personálního oddělení Bezpečnostní informační služby a
cílem je navázat spolupráci v oblasti pracovních možností studentů a absolventů PrF.

3.5.2. Informoval o konání pracovního setkání akademiků k problematice výuky práva na naší
fakultě nazvané Výuka právních znalostí a dovedností.

Děkan poděkoval za spolupráci.

Schválil: Martin Škop, děkan

Zpracovala: Hana Hrušková, vedoucí sekretariátu

V Brně dne 5. 9. 2022
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